

ကမ်းတံခါးပျံဖိလစံ S-4- ပျံဖိအတတ်ထိုင်ကို နီးတပ်ပျံပျံလေးကို



တပ်ဂိုဒီးသန့တဖန်

[S-4- တပ်ပျံဆရာရဲကျဲတပ်မအကျိအကျဲ ပျံဖိအတတ်ထိုင်ကို နီးတပ်ပျံပျံလေးကို](#)

[Utah Code Ann. §53G-06-201 et seq., တပ်ကျဲဘဉ်ကျဲသုတပ်သိတပ်သီလတပ်ကဘဉ်လူပိင်မထွဲအိတဖန်](#)

[Utah Code Ann. §53G-6-801, et seq., မိပ်တပ်ခွဲတပ်ယာ](#)

[Utah Admin. Code R277-419, ပျံဖိအစရီ](#)

[Utah Admin. Code R277-438, တပ်နဉ်ဆဲးလိမံခံခါ](#)

[Utah Admin. Code R277-607, တပ်ဒီသတပ်ယာကို](#)

[Utah Admin. Code R277-609, တပ်အတိပတိတဖန်လဲ LEA တပ်ပံးဂိုဒီးလတပ်မကမဉ်တပ်သိတပ်သီတပ်တိကျဲ နီးဂိုဒီးအုတပ်ပျံပျံ တပ်နဉ်လိလဲ တပ်ဘဉ်စာဒီးကျဲယုကျဲဖိတပ်တဖန်](#)

[Utah Admin. Code R277-610 ယတပ်ပျံ-တပ်မလိအဆာကတိတဖန်ဒီးကမျိကိုတဖန်](#)

ဖိလစံ

Salt Lake City ကီရဉ်လိကဝီ တပ်ကျဲဘဉ်ကျဲသုကမ်းတံခါးပျံ မှီပျံမသကိးတပ်လဲအိပ်ပျံဒီးတပ်သုဂံးသးဂဲဒီး ပျံဖိတဖန် နီးမိပ်တဖန် လဲအကုဂံးစးမလိတပ်ဝဲ ပျံဖိတဖန်စုဂံးအတတ်ထိုင်ကို ဝဲကိးနဲဒီးနဉ်လိ. ကမ်းတံခါးပျံ သုညါပပ်နိပ် တပ်ထိုင်ကိုဒ်အညိနဲအသိးနဉ် မှီတပ်အကုဂံးစးမလိပျံအရဒ် လဲပျံဖိအတပ်မနဲတပ်မနဲ လဲတပ်မလိမဒီးအပျံ. မဂုထိုင်ပျံဖိ အတပ်ဘုးဝဲလိအသးဒီး အဝဲသုဂံးအကုတတ, ဒီးဟုဂံးလိတပ်ခွဲဂုယာဘဉ် လဲတပ်ဆဲးကျဲလဲအရဒ်ဒီးပျံဂိုဒီးတပ်ဘဉ်ထွဲခိဆာလိအသး လဲပျံဒ်တပ်ခိပ်ပျံဒီး ပျံဖိတဖန်အဘဉ်စာဒီးနဉ်လိ. တပ်ထိုင်ကိုဒ်အညိနဲအသိး အိပ်စုဂံးဒီးတပ်ဘဉ်လဲအပပ်ဖိအိပ်အသးကွဲကွဲ လဲအသုထိုင်လုလဲသကပ်ပဝဲလိဆိလဲအဂု လဲသးသမုဒ်စိအဂီ, ဒ်အမှီ တပ်ပံးနဲမုဒ်, တပ်ဆဲးတပ်ဂံးကျဲကျဲ, တပ်ဘဉ်ဆာဘဉ်ကတိတဖန်နဉ် မှီတပ်အရဒ်လဲအသုထိုင် တပ်အိပ်ကတပ်ကတိသးလဲတပ်လုအိပ်သးသမုအတပ်မအတပ်သုတပ်ဘဉ်တဖန် ဒီး တပ်မနဲတပ်မနဲလဲလုဒ်ကိးတပ်အိပ်မုအိပ်ဂဲအပျံနဉ်လိ.

တပ်လိဘဉ်ကျဲကမ်းတံခါးပျံ လဲကလူပိင်ထွဲကီဝဲအတပ်ကျဲဘဉ်ကျဲသုတပ်ဘုလဲတပ်ကဘဉ်လူပိင်မထွဲအိတဖန် လဲပျံဖိတဖန်လဲအသးနဉ်အိပ် ယုနဉ်ဒီး 18 နဉ်အဘဉ်စာအဂီနဉ်လိ. လဲတပ်လုပိင်ထွဲ တပ်ကျဲဘဉ်ကျဲသုတပ်ဘုလဲတပ်ကဘဉ်လူပိင်မထွဲအိတဖန် ပပ်ယုဒီးကီဝဲခဲတပ်သိတပ်သီဒီးတပ်ပျံဆရာရဲကျဲတပ်ဘုတဖန်လဲအဘဉ်ထွဲဒီးတပ်တဖန်ထိုင်ကိုလဲအအိပ်ဒီး တပ်ဟုဂံးအခွဲဒီးတပ်တဟုဂံးအခွဲ, တပ်ကွဲနိပ်ကွဲယါ တပ်ပဲထိုင်ကို, တပ်ပျံကို, တပ်ပျံတပ်မလိအဆာကတိ,တပ်ဟုဂံးတပ်သိလိလဲတပ်ဆဲးဟုဂံး ဒီးဝဲဟုဂံးတပ်မလဲတပ်မတဖန်, ဒီးတပ်ပျံပျံလဲတပ်ထိုင်ကို နဉ်လိ. ကမ်းတံခါးပျံပျံလဲမုဒ်အုကျဲ အပျံပျံဆရာရဲကျဲတပ်တဖန်လဲ ကပ်မုဒ်လဲတပ်ဒုးအိပ်ထိုင် ကျဲ-ဒီတဖန်တပ်ထိုင်ကိုတပ်တိကျဲလဲအကြဲဒဲဘဉ်ဝဲ, တပ်မဂုထိုင်ဒီးတပ်ဆဲးထွဲကွဲထွဲ ပျံဖိအတတ်ထိုင်ကိုဒ်အညိနဲအသိး, ဒီးတပ်ပျံထိုင်တပ်ပျံကိုတပ်ကိတပ်ခဲတဖန်နဉ်လိ.

ဖိလစံအိအတပ်ပညိ မှီဝဲလဲကမအရဉ်ထိုင်ပျံဖိခဲလိအသးလဲကထိုင်ကိုလဲလဲပျံပျံအဂီ, မဂုထိုင်တပ်တဖန်ထိုင်ကိုလဲအအိပ်ဒီး တပ်ဟုဂံးအခွဲ, တပ်ထိုင်ကိုစဲဒီးကျဲဆိတဖန်, တပ်ယာပယာတပ်ထိုင်ကိုအတပ်ကွဲနိပ်ကွဲယါ အတပ်မအကျဲသန့အကြဲဒဲဘဉ်ဝဲ, ဒုးနဉ်ပျံထိုင် ပျံဖိအတတ်ထိုင်ကိုအတပ်ဟုဂံးအကုအဂီ, သုထိုင်တပ်နဉ်လိလဲတပ်ဘဉ်စာဒီး ကျဲယုကျဲဖိတပ်အတပ်မအကျဲသန့ လဲအတုလိတိလိ, ဒီးမဂုထိုင်တပ်ထိုင်ကိုတပ်ကိတပ်ခဲတဖန်လဲကမဂုထိုင် တပ်ထိုင်ကိုအဂီနဉ်လိ.

ကီရဉ်လိကဝီ ပပ်လိအတပ်မအကျဲအကျဲလိတပ်လိဆဲးလဲ ကဒုးအိပ်ထိုင်ကမ်းတံခါးပျံဖိလစံအိအဂီ ဒီဖျိ [တပ်ပျံဆရာရဲကျဲအတပ်မအကျဲအကျဲ](#) လဲအပပ်ယုဂံးထိုင်နဉ်လိ.

ဟိဂံးစးအပျံမတပ်ဖိ မုတမု ကျိစိအကြဲအိပ်ဘဉ်လဲအဘဉ်တပ်ပိင်ထွဲနိးဒီးအိလဲတပ်နဲဖဲနဲဖဲမလိ မုတမု လဲဟိဂံးစးတပ်တိကျဲတဖန်လဲလဲအပျံ မုတမု တပ်ဟုဂံးတပ်ဂဲဒီးသန့ထိုင်သးလဲသးနဉ်, ဖဲဘဉ်လွဲ, တပ်နိဂီကုဂီတဂု, မုဂီ, မုဂီတပ်အိပ် ပျံ, စာသုဂံးစးကျဲကျဲ, ကလုဂံးထိ, တပ်အိပ်ဒီးပျံသး, တိပတိ, တပ်ဘဉ်တပ်ဘါ, မုဂီသးကျဲကျဲ, မုတမု သုလိလဲပတိဘဉ်နဉ်လိ.ဟိဂံးစးဟုဂံးတပ်မနဲတပ်ထိုင်တပ်ထိုင်ဒီးဒီးယာထဲသဲတပ်သိးလဲအတပ်တိကျဲပျံတဖန်, တပ်ဖဲတပ်မတဖန်ဒီးတပ်နဲ ဖဲနဲဖဲမလဲပပ်ယုဒီးအကျဲသန့တဖန်, တပ်ဘဉ်ထိုင်တပ်ကျဲအကျဲကျဲတဖန်, တပ်မနဲတပ်ဖဲတပ်မ, ဟိဂံးစးတပ်မုဒ်တပ်လိတပ်ကျဲ, တပ်အိပ်တပ်အိလိဒီးတပ်နဲဖဲနဲဖဲမအထဲသဲတပ်သိးအကျဲတဖန်နဉ်လိ.ဟိဂံးစးဟုဂံးတပ်မနဲတပ်ထိုင်တပ်ထိုင်ဒီးဒီးယာထဲသဲတပ်သိးလဲအတပ်တိကျဲပျံတဖန်လဲပျံသးစာကျဲတဖန်လဲအိပ်ပျံလဲကီအိပ်ပျံလဲအိပ်ပျံပျံပျံ ၃၆, ယုဒီးတပ်ကျဲတပ်ကရီတဖန်နဉ်လိ.ပျံလဲလဲအဘဉ်တပ်ပပ်နိပ်လဲကမဟံးမုနဲကျဲတဖန်ဘဉ်တဖန်ဒီးတပ်တိကျဲတပ်ကျဲထွဲဒီးတပ်ပိင်ထွဲနိး, တပ်မအကျဲ တပ်တပ်, ဒီးတပ်မကျဲတပ်လဲတပ်သဲမတပ်သိပ်တပ်ဒီး-[Lisa Hatch, Compliance and Investigations, 440 East 100 South, Salt Lake City, Utah 84111, \(801\) 578-8388](#) နဲဆဲးကျဲ [Office for Civil Rights](#) (ကမျိနဲဒီးယာဒီး),[Denver, CO, \(303\) 844-5695](#) သုစုဂံးနဉ်လိ.